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Tak może wyglądać skierniewicki Rynek po planowanej przebudowie – rozebraniu części
brukowej kostki i posadzeniu tam drzew. Takich zmian domagają się mieszkańcy.

Maria Bielicka, architekt krajobrazu z Zakładu Utrzymania Miasta dostała zadanie: przygotować
koncepcję zazielenienia skierniewickiego Rynku im. Jana Odrowąża ze Sprowy.

Koncepcja zmian jest już opracowana. Przygotowane są dwa warianty zieleni, opierające się na
rozebraniu fragmentu granitowej kostki brukowej na długości 55 metrów wzdłuż południowej pierzei
placu (mając ratusz za plecami, to ta po prawej stronie) oraz wyjęcie kostki z dwóch pasów 10-
metrowych wzdłuż pierzei wschodniej. Dlaczego właśnie tam?

– Proponuję posadzenie drzew w gruncie, w układzie szpalerowym, równolegle do pierzei
południowej i wschodniej. Ma to swoje uzasadnienie w tym, że odbywa się tam największy ruch
kołowy w Rynku. Rząd nowo posadzonych drzew oddzieliłby od niego część reprezentacyjno-
wypoczynkową. Dodać przy tym jednak trzeba, że przy podjęciu decyzji o realizacji trwałych
nasadzeń, z ruchu kołowego należy wykluczyć dwie pozostałe części, wzdłuż pierzei zachodniej i



północnej – mówi autorka koncepcji.

Więcej na ten temat czytaj w najnowszym (1.04) papierowym wydaniu GŁOSU. Wydanie
elektroniczne kupisz TUTAJ.
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